
    Gemeenteraadsfractie Rijswijk 

Raadsvergadering 2 juli mei 2020

Motie

Verbreding A4 mag niet leiden tot meer overlast langs de Beatrixlaan

De raad van de gemeente Rijswijk, in vergadering bijeen op 2 juli 2020;

Overwegende 

De Beatrixlaan vanaf de A4 richting den Haag behoort tot de meest 
vervuilde wegen van Nederland.

Door Autonome groei en woonbouwontwikkeling deze groei nog de 
komende jaren gaat toenemen.

Groei van verkeer ook richting Delft over de Beatrixlaan de komende jaren 
gaat toenemen en daar nu ook al theoretische geluidsbeperkende 
maatregelen gelden.

Optimalisatie van aansluiting van de Beatrixlaan op de A4 tot verdere 
toename van verkeer en milieuoverlast gaat leiden.

Constaterende

Dat Luchtvervuiling leidt tot korter leven en meer ziekte.

Geluidsoverlast dat zelfde effect kan hebben.

Constant aanwezigheid van lawaai grote cognitieve impact kan hebben 

Beleving van de woonomgeving ernstig aangetast wordt voor omwonende

Actief aan maatregelen ter bescherming van de gezondheid van de 
inwoners  en woonbeleving genomen moeten worden.



Verzoekt het college

Af te stemmen in het bestuursakkoord met de minister: Per direct 
monitoren verkeersoverlast, geluidsoverlast en milieuvervuiling op de 
Beatrixlaan.  Indien blijkt dat in de komende jaren de druk en overlast 
toeneemt dan: 

 Bij overlast naar Delft:  milieu beperkende maatregelen nemen bij op 
de Beatrixlaan door aanbrengen: 

o Stil Asfalt en /of
o  geluidschermen 

 en dat het ministerie hier haar verantwoordelijkheden in neemt en 
hier aan meebetaald.

 Voor Beatrixlaan naar Den Haag dat de minister haar 
verantwoordelijkheid neemt en actief participeert in een lange 
Beatrixtunnel zowel organisatorisch als financieel. 

 De ontwikkeling start (en of versneld mocht deze al bezig zijn), om 
direct over te gaan tot een tunnel en bovengrondse afhandelingen 
overslaan.

En gaat over tot de orde van de dag;

Andy Kooy


